

REPUBLIK ÖSTERREICH

AUSTRO CONTROL GmbH
LUFTFAHRTINFORMATIONSDIENST
Wagramer Straße 19
1220 Wien
AUSTRIA



AUSTRO CONTROL GmbH
AERONAUTICAL INFORMATION SERVICE
Wagramer Strasse 19
1220 Wien
AUSTRIA

Phone: +43 (0)51703/2051
Telefax: +43 (0)51703/2056
AFTN: LOWWYNYX
e-mail: nof@austrocontrol.at

REPUBLIC OF AUSTRIA

AIP SUP 007/18
AIRAC 7 SEP

INKRAFTTRETUNGSDATUM / EFFECTIVE DATE: 24 APR 2019

Achtung:

Bedingt durch deren betriebliche Bedeutung erfolgt die Verlautbarung der Informationen dieses AIP SUP im Rahmen des AIRAC-Systems.

Der **tatsächliche Zeitraum** der Betriebs-einschränkungen ergibt sich aus den im AIP SUP angegebenen Zeitpunkten.

Sollten Terminverschiebungen (z.B.: witterungs-bedingt) notwendig werden, werden diese mittels NOTAM bekanntgegeben.

Attention:

Due to the operational significance of the information contained in this AIP SUP the publication is provided following the AIRAC-system.

The **actual period** of the operational limitations is given by the dates stated within the AIP SUP.

Postponements which may become necessary (e.g. weather conditions) will be published by NOTAM.

LOWS AD 2

Flughafen SALZBURG

Generalsanierung der Piste 15/33

Bedingt durch umfangreiche Sanierungsarbeiten kommt es auf dem Flughafen Salzburg zu folgenden Betriebseinschränkungen.

SALZBURG airport

Complete reconstruction of RWY 15/33

Following operational limitations are caused by extensive reconstruction works at Salzburg airport.

24 APR 2019, 0300 UTC - 28 MAY 2019, 2100 UTC:

Sperre der Piste 15/33.

RWY 15/33 CLOSED.

24 APR 2019, 0400 UTC - 28 MAY 2019, 2100 UTC:

Betriebszeiten der Flugverkehrsdienststellen Salzburg

- Flugplatzkontrollstelle: Täglich 0400 - 1830 UTC
- Anflugkontrollstelle: Täglich 0400 - 1830 UTC

Außerhalb der Betriebszeiten der Flugverkehrsdienststellen Salzburg müssen Sichtflüge eine Freigabe zum Ein-, Aus- und Durchflug in die/aus der CTR LOWS / TMA LOWS 1-9 bei FIC WIEN FREQ 134.625 oder Tel.: +43 (0)5 1703 2111 einholen.

Operational hours of ATS units Salzburg

- TWR: daily 0400 - 1830 UTC
- APP: daily 0400 - 1830 UTC

Outside of the operational hours of ATS units Salzburg VFR flights shall obtain a clearance for entry, exit and transit of CTR LOWS / TMA LOWS 1-9 from FIC WIEN FREQ 134.625 or via TEL: +43 (0)5 1703 2111.